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Agenda ledenbijeenkomst 31 augustus 

1. Opening  

2. Financieringsopties Zonneveld A12 

3. Projectbegroting Zonneveld A12 + Begroting ECB Zonnepark A12 BV 

4. Project Zon-op-Dak, stand van zaken subsidieaanvraag 

5. Voordracht nieuwe bestuursleden ECB 

 

Toelichting: 

Ad 2) Financieringsopties Zonneveld A12 

Op de laatste ALV was al verteld dat er nog een aantal verschillende 

mogelijkheden zijn waarlangs we de financiering van het Zonnepark A12 

kunnen rondkrijgen. In de afgelopen weken heeft het bestuur een 8-tal opties 

hiervoor laten verkennen. Op basis van die verkenning wil ze nu een drietal 

financieringsopties aan de ALV voorleggen als meest kansrijk en aantrekkelijk.  

Het gaat om de volgende opties, in volgorde van voorkeur bij het bestuur: 

a) Afsluiten van een langjarig stroomleveringscontract met het UMC 

Utrecht, als basis voor financiering door bank en ECB leden. 

In dit geval wordt de zonnestroom via een directe kabelverbinding 

geleverd aan het UMCU, een klein en afnemend deel van de stroom 

wordt teruggeleverd op het openbare net via de netaansluiting van het 

UMC. 

Bij het UMCU is grote interesse voor een dergelijke afspraak, alleen is er 

nog geen akkoord met hen over de energieprijs en andere 

contractvoorwaarden. Deze optie is enkel zinvol indien er op korte 

termijn (voor 15 september 2023) een akkoord wordt bereikt met UMC, 

zodat wij de Stedin-aansluiting voor 15 september kunnen annuleren en 

daarmee onnodige kosten kunnen uitsparen. 

 

b) Het gebruiken van Subsidieregeling Coöperatieve Energieopwekking (SCE 

regeling). Deze regeling is eigenlijk vooral bedoeld voor kleinere 

opwekprojecten (tot 500 kWp), maar heeft wel een vrij gunstige 

subsidiehoogte (13ct/kWh). Om toch gebruik te kunnen maken van deze 

regeling zouden we het park moeten opknippen in ca. 16 deelprojecten 

die kadastraal gesplitst en afzonderlijk bemeterd worden. Levering op het 
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openbare net is hierbij ook een voorwaarde. Daarnaast moeten 

tenminste 1600 leden geworven worden voor de coöperatie die het 

zonneveld exploiteert. Ook is medewerking van de grondeigenaar nodig 

voor de kadastrale splitsing. Het is dus een vrij complexe route maar wel 

met een aantrekkelijk subsidieniveau.  

 

c) Een combi van SCE en levering aan UU en/of SDE subsidie 

In november 2022 is voor ons project een SDE++ subsidie (Subsidie 

Duurzame Energie) toegekend. Deze bedraagt echter slechts 5,7 ct per 

kWh en is daarmee onder de huidige marktomstandigheden (hoge rente, 

hoge bouwprijs) onvoldoende om het project rendabel te krijgen en dus 

ook onvoldoende om een bancaire lening te krijgen. Een combinatie van 

een deel SCE en een deel SDE zou het effectieve subsidieniveau en dus de 

rentabiliteit kunnen opkrikken. Hierbij is ook kadastrale opsplitsing en 

extra ledenwerving nodig. Levering vindt plaats naar het openbare net. 

Aanvullend hierop zou ook nog gekeken kunnen worden naar een deel 

levering aan UU. Voor dit laatste moet nog onderzocht worden welke 

ruimte UU nog heeft om zonnestroom op haar net in te voeden. 

Tijdsplanning: 

Uiterlijk 15 september moeten we als ECB besluiten of we wel of niet een kabel 

naar het openbare net willen laten aanleggen door Stedin. Daarna vervalt de 

huidige offerte voor deze netaansluiting. 

De aanbesteding van de bouw van het zonnepark gebeurt samen met de 

Universiteit Utrecht en is daarom aan regels voor openbare aanbesteding 

onderworpen. De huidige planning is dat een definitieve selectie van de 

uitvoerder wordt gemaakt in februari 2024, met opdrachtverlening in april 

2024. Dit  betekent voor ECB dat de crowdfunding voor eigen vermogen eind 

2023 -begin 2024 zal moeten plaatsvinden. Financial Close voor het project kan 

dan in april 2024 bereikt worden. 

De oplevering van het project zal daarmee pas na de zomer van 2024 kunnen 

plaatsvinden.  
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Ad 3) Projectbegroting Zonneveld A12 

Bij de laatste ALV kon nog geen projectbegroting voor het A12 project getoond 

worden. Daarom is toen ook geen  begroting voor de project BV (ECB 

Zonnepark A12 BV) voorgelegd aan de ALV ter goedkeuring.  

Deze begroting wordt later op onze website gepubliceerd. 

 

Ad 4) Project Zon-op-Dak  

Eind 2022 is bij de provincie subsidie aangevraagd voor een project Zon-op-dak 

Bunnik. Helaas is deze aanvraag nog niet positief beoordeeld door de provincie 

en moet ze in gewijzigde vorm opnieuw worden ingediend. Ter vergadering 

zullen we dit nader toelichten. 

Ad 5) Voordracht nieuwe bestuursleden 

In de afgelopen tijd heeft zich een drietal nieuwe bestuursleden aangemeld bij 

de ECB. We willen deze personen aan de ALV voordragen als kandidaat-

bestuurslid. Het gaat om: 

• Johan Vernooij, 53 jaar, melkveehouder in Werkhoven: 

“We produceren de melk volgens het duurzaamheidsconcept ‘on de way 

to Planet-proof’. Door de aanleg van een postcoderoos-zonnepanelen 

project op mijn schuur in Werkhoven ben ik sinds 2018 betrokken geraakt 

bij de Energie Cooperatie Bunnik. Graag wil ik mij vanuit ons 

rentmeesterschap voor de aarde rekening houdend met de medemens, 

inzetten voor de ECB. 

• Paul Zeef:  

Woont sinds 2012 in Odijk (aan de Singel), is van bouwjaar 1960, gehuwd 

(met Anne Marie), en heeft één zoon (Jelte). Hij is gepensioneerd 

rijksambtenaar: heeft bij Binnenlandse Zaken, Logius, ICTU en het 

ministerie van Sociale Zaken gewerkt, was daar beleidsambtenaar, maar 

ook programmamanager en projectleider in de uitvoering van 

digitaliseringstrajecten. Daarvoor werkte hij als universitair docent aan 

de Erasmus Universiteit Rotterdam. Hij is afgestudeerd als politicoloog, 

gepromoveerd op een bestuurswetenschappelijk onderzoek naar de 

impact van ICT in bestuurlijke toezichtsverhoudingen. 

In het dorp is Paul actief voor het Witte Kerkje als kerkrentmeester en in 

de regio bestuurlijk ook op andere fronten werkzaam, voor bijv. de 

https://energiebunnik.nl/alv-31-augustus-2023/
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ChristenUnie en de Voedselbank Kromme Rijn. Paul is al enige tijd lid van 

de ECB. Paul: "Ik ben onlangs vervroegd gepensioneerd, juist om mij meer 

actief in te kunnen zetten voor zaken van klimaat en milieubehoud: één 

van de grootste uitdagingen waar we voor staan als mensheid. De 

energietransitie heeft daarin een bijzondere plek. Voel me sterk 

gemotiveerd om lokaal bij te dragen aan grote stappen in de reductie van 

uitstoot van broeikasgassen. 

• Theo van der Geer: 

“Mijn naam is Theo van der Geer en ik ben geboren in Werkhoven. In dit 

mooie dorp heb ik de eerste 45 jaar van mijn leven gewoond. Met mijn 

vrouw Yvon woon ik nu alweer 15 jaar in Odijk. Nog elke dag geniet ik van 

het prachtige Krommerijn gebied. 

Door me aan de ECB te verbinden wil ik me inzetten voor de lokale 

energietransitie en een duurzamere toekomst . De doelen van de 

coöperatie spreken me aan en verdienen een breed draagvlak in de 

Bunnikse samenleving. Door de transitie, opwek en verbruik van energie 

dicht bij de bewoners te houden, maken we onze omgeving groen(er) en 

toekomstbestendig.” 

 

Er is nog geen voorstel tot portefeuilleverdeling voor de nieuw 

bestuursleden. 


